

## تم التحديث في 12 يوليو 2021

وفقاً للقوانين الفيدرالية، لا يزال يتطلب ارتداء الكمامات في المواصلات العامة [\(الروابط باللغة الإنجليزية\)](#)، بما في ذلك حافلات المدارس.

توصي مراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها بتأجيل السفر حتى تصبح محصناً بشكل كامل نظراً لأن السفر يزيد من فرصة الإصابة بفيروس كورونا المستجد (كوفيد-19) ونشره.

ينبغي للمسافرين اتباع إرشادات الولاية أو الدولة التي يزورونها. وهذه القواعد قد تكون مختلفة من ولاية إلى أخرى ومن دولة إلى أخرى.

[اقرأ توصيات وزارة الصحة لحماية نفسك والآخرين من فيروس كورونا المستجد \(كوفيد-19\)](#). [\(الروابط باللغة الإنجليزية\)](#).

## السفر الدولي

## السفر إلى كندا



تم التحديث في 12 يوليو 2021

تحقق من [إشعارات السفر إلى كندا](#) الخاصة بمراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها. اقرأ [قيود الدخول](#) إلى كندا. (الروابط باللغة الإنجليزية).

اتبع [توجيهات ما بعد السفر](#) الخاصة بمراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها عند العودة إلى الولايات المتحدة.

## السفر الدولي الآخر

إذا كنت تخطط للسفر دوليًا، فتتحقق من [قائمة تحذيرات السفر حسب الدولة](#) الحالية الصادرة من وزارة الخارجية الأمريكية، وقم بزيارة [travel.state.gov](http://travel.state.gov) للحصول على معلومات مفصلة للسفر الدولي الآمن. راجع إرشادات مراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها حول [الاختبار والسفر الدولي](#). (الروابط باللغة الإنجليزية).

قم بزيارة [صفحة السفر الخاصة بمراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها \(الرابط خارجي\)](#) للحصول على [توصيات حسب الدولة \(الرابط خارجي\)](#) وراجع [الأسئلة الشائعة للمسافرين](#). (الروابط باللغة الإنجليزية).

توصي مراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها بتجنب السفر في سفن الرحلات، بما في ذلك الرحلات النهريّة، حول العالم في حالة عدم التحصين. وهذا مهم بشكل خاص إذا كان الأشخاص [في خطر متزايد للإصابة بمرض شديد](#). وذلك نظرًا لأن خطر الإصابة بفيروس كورونا المستجد (كوفيد-19) على سفن الرحلات مرتفع. تعرف على المزيد حول [سفن الرحلات والرحلات النهريّة](#). (الروابط باللغة الإنجليزية).

يجب اتباع قيود السفر ومتطلبات الحجر الصحي للدول التي تخطط لزيارتها.

اتبع [توجيهات ما بعد السفر](#) الخاصة بمراكز مكافحة الأمراض والوقاية منها عند العودة إلى الولايات المتحدة.

تتواصل وزارة الصحة بشكل دوري مع المسافرين الدوليين، بما في ذلك مواطني الولايات المتحدة عند السفر إلى فيرمونت بعد السفر إلى بلدان أخرى.

Updated July 12, 2021

According to federal rules, [masks are still required on public transportation](#) (link is in English), including school buses.

CDC recommends delaying travel until you are fully vaccinated because travel increases your chance of getting and spreading COVID-19.

Travelers should follow the guidelines of the state or country they visit. These rules may be different state by state or country by country.

[Read the Health Department recommendations for protecting yourself and each other from COVID-19.](#) (Link is in English).

## International Travel

### Travel to Canada



**Updated July 12, 2021**

Check CDC's [travel notices for Canada](#). Read Canada's [entry restrictions](#). (Link is in English).

Follow the CDC's [after travel guidance](#) when you return to the U.S. (Link is in English).

## Other International Travel

If you are planning on traveling internationally, check the current [list of Travel Advisories by country](#) from the U.S. Department of State, and visit [travel.state.gov](http://travel.state.gov) for detailed information on safe international travel. See CDC guidance on [testing and international travel](#). (Links are in English).

Visit the [CDC's travel page \(link is external\)](#) for [travel recommendations by country\(link is external\)](#) and see the [FAQs for Travelers](#). (Links are in English).

The CDC recommends that people avoid travel on cruise ships, including river cruises, worldwide if they are not vaccinated. This is especially important if they are at [increased risk of severe illness](#). That's because the risk of COVID-19 on cruise ships is high. Learn more about [cruise ships and river cruise voyages](#). (Link is in English).

You must follow travel restrictions and quarantine requirements for the countries you plan to visit.

Follow the CDC's [after travel guidance](#) when you return to the U.S. (link is in English).

The Health Department routinely contacts international travelers, including U.S. citizens when they fly to Vermont following travel to other countries.